
  

AKTUALNO                  
 

 

RASPORED BOGOSLUŽJA  

Svete mise nedjeljom: 

7, 8.30, 10, 11.30 i 19 sati 

Svete mise od ponedjeljka do subote:  

7 i 19 sati 

Molitva svete krunice u 18,30 sati  

Klanjanje pred Presvetim Oltarskim Sakramentom četvrtkom  

od 18 do 19 sati 
 

 

Župna crkva je otvorena cijeli dan za osobnu pobožnost 

župljana. 

Mogućnost za ispovijed će biti pola sata prije nedjeljnih svetih 

misa i prije večernje mise preko tjedna. 

Komu bude potreban duhovni razgovor tijekom tjedna, neka se 

javi telefonski na našu samostansku portu radi dogovora sa 

svećenikom za termin. 

 

RADNO VRIJEME ŽUPNOG UREDA: 
 

PONEDJELJAK, SRIJEDA, ČETVRTAK: 16,00 – 18,00  

UTORAK, PETAK: 10,00 – 12,00  

  

SAMOSTANSKA PORTA 

PONEDJELJAK, SRIJEDA, ČETVRTAK: 
9,00 – 12,00 i 16,00 – 18,00 SATI 

UTORAK, PETAK: 
9,00 – 12,00 SATI 
 

tel.: 2392-555;  faks: 2302-467 

 

http://www.zupa-kraljice-svete-krunice.hr/ 

Uređuje: Župni ured Kraljice sv. krunice i Komisija za bogoslužje 

Tjednik Župe Kraljice svete krunice 
God. XIII  Broj 30 (620), 18. lipnja 2023. 

K R A LJ I C A  

                         
 

XI nedjelja kroz godinu 
 

 
 

Slušaj, Gospodine, 

glas moga vapaja, 

milostiv mi budi, 

usliši me! 

Ne skrivaj lica svoga 

 od mene, 

ne odbij u gnjevu  

slugu svoga! 

 

(Ps 27,7.9 ) 

http://www.zupa-kraljice-svete-krunice.hr/


I. čitanje (Izl 19,2-6a),  

II. čitanje (Rim 5,6-11) 

Evanđelje po Mateju (Mt 9,36 – 10,8) 
 

 

Solidarnost s problemima naroda 

 

Evanđelist Matej je zabilježio kako je Isus bio duboko potresen nad 

mnoštvom naroda kojeg su satirali mnogi problemi: civilizacijski, 

ekonomski, zdravstveni, politički i religijski. Isusu je bilo jasno da 

se za narod ne brinu oni koji bi to trebali. Zato je dozvao k sebi 

svoje učenike i dao im opunomoćenje da u njegovo ime liječe svaku 

bolest i nemoć u narodu. Rekao im je: »Bolesne liječite, mrtve 

uskrisujte, gubave čistite, zloduhe izgonite! Besplatno primiste, 

besplatno dajte!« Isus je svojim učenicima dao takvo poslanje 

nakon što su uz njega imali mogućnosti naučiti što to rečeno znači 

u doslovnom i prenesenom smislu. Dok su bili uz njega apostoli su 

uočavali kako se treba odnositi prema bolesnima, izgladnjelima, 

prema onima koje muče demoni, prema tužnima slično onoj tuzi 

udovice iz Naima zbog smrti njezina sina, te kako se treba odnositi 

prema svakoj vrsti bijede i trpljenja. Iz takvog suosjećanja rodila 

se Crkva, koja je u početku brojila samo dvanaest učenika. Isus im 

je davao na znanje kako on nije došao na ovaj svijet da isključivo 

sam prođe zemljom čineći dobro, već da to nastave činiti, sve do 

njegova ponovnog slavnog dolaska, svi oni koji budu gledali na 

svijet njegovim očima i osjećali njegovim srcem. 

 

Fr. Ivo Martinić, "BOG GOVORI LJUDSKI“ 

 

 

 

Sto ili petsto, pitanje je sad! 

 Sunčano i toplo vrijeme stvara ugođaj u kojemu je sve nekako lijepo i 

zanosno, prepuno života i poziva na radost. Još je narod, zatvoren 

nekoliko mjeseci dodatno željan zabave. Najveća je zabava od svih ona 

na kojoj se slavi združivanje muža i žene u brak! Je li ženidba zabava? 

Nekima je samo to. Ženidba je sakrament, nerazrješiv, jedinstven i svet, 

koji ima svoju posebnost, različitost od svih drugih sakramenata, gdje 

dvije slobodne osobe, muško i žensko, jedno drugom podjeljuju ženidbu. 

Ne podjeljuje ga Crkva, ne podjeljuje ga svećenik, ne podjeljuju ga 

roditelji niti okolina. Kolika je samo uzvišenost u toj činjenici da njih 

dvoje postaju jedno uz prisustvo cijele Crkve, da su dobili milost od Boga 

da mogu do smrti vjerno izvršavati ženidbene dužnosti! Što li se to 

očekuje od muževa i žena, katoličkih, Kristovih? Kakav je danas odnos 

onih koji žele sklopiti ženidbu na pitanja ženidbene vjernosti, na bračnu 

plodnost, na dar djece, ženidbe nerazrješivosti? Kako gledaju na preljub, 

kako na rastavu? Možda se u trenucima zaljubljenosti čini da to i nisu 

važne teme o kojima treba previše razmišljati ili međusobno razgovarati. 

Važnije su teme kada i gdje će biti svadbena večera, kakva će biti torta, 

boja vjenčanice, raznolikost hrane i pića, a onda cvijeće, smještaj 

rodbine... A onda bojazan hoće li cijelom „svečanosti“ gosti biti 

zadovoljni. Kada sva „strka“ prođe ostadoše njih dvoje sami, često 

jedno nasuprot umjesto jedno uz drugoga. Tada kreću pravi problemi i 

jedino tko može pomoći je dragi Bog. Njemu nisu važne ove zemaljske 

„ludosti“, preuveličavanja, raskoši koje ponekad graniče s poganskom 

dekadencijom. Bogu je važno samo srce koje kuca za ženidbenog druga, 

srce čisto, spremno na davanje, kompromis, poniznost, šutljivost.... Jer 

sve je to potrebno u braku, i s jedne i s druge strane, da bi brak opstao, 

da ono što su u ženidbi obećali, mogli i živjeti. Brojni bračni partneri 

mogu posvjedočiti da su im prije braka važne stvari bile nevažne i 

obrnuto, kako bi danas učinili puno toga drugačije. Što jeste važno i 

kakvi trebaju biti supružnici i kako se pripremiti na brak, najbolje 

pročitajte kako je Abraham poslao svoga slugu da nađe buduću ženu 

svom sinu Izaku. Na Postanak 24, što je važno, lijepo piše sveti Ivan 

Zlatousti u knjizi o braku. Nevjerojatno, nigdje ništa o broju gostiju!!!! 

Svisveti.hr 


